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Z Á P I S   

 

z  21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 19. února 2014  

 

 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 11.02.2014  do  19.02.2014. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že jsou přítomno 5 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 

odst. 3 zákona o obcích) v nadpoloviční většině.  

Omluveni: Jaroslav Macháč a Jiří Hruška.  

 

Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Doplnění programu: za bod č. 6 Schválení smlouvy o dílo s fi MK Profi Hradec Králové 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 výsledek hlasování: pro  5 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 
1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Majetkové záležitosti 

5. Schválení Stanov dobrovolného svazku obcí Luštěnice, Kosořice, Němčice a 

Dobrovice  

6. Hospodaření MŠ a OÚ a schválení uzávěrky MŠ  

7. Schválení smlouvy o dílo s fi MK Profi Hradec Králové  

8. Zprávy z činnosti OÚ 

9. Diskuse  

10. Návrh usnesení  

 

 

K bodu 1. 
Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 5  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu      Marcela Sabolová a Denisa Mojžíšová Pýchová    

 výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Vávra Václav a ing. Jan Lener        

 výsledek hlasování: pro  5 proti 0 zdrželi se  0 
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K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 18.12.2013  

 Pronájem pozemků v majetku obce – splněno 

 Pověření finanční komise provedením kontroly - splněné 

 Pověření kontrolní komise - splněno  

  

   

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  
RO č. 12/2013   - příjmy          - 2739136,00  

- výdaje          - 443809,00      

           výsledek hlasování  pro 5 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 01/2014  - příjmy  + 3000,00 

 výsledek hlasování  pro 5 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

K bodu 4. 

Majetkové záležitosti  
Bez projednávání. 

 

K bodu 5. 

Schválení Stanov dobrovolného svazku obcí Luštěnice, Kosořice, Němčice a Dobrovice  

Minulý týden proběhlo jednání Rady svazku v Luštěnicích. Dle nového občanského zákoníku 

je nutné schválit nové stanovy svazku. Svazek vznikl v roce 1999 - plynofikace obcí. 

V letošním roce se bude svazek likvidovat a bude provedeno rozdělení majetku na jednotlivé 

obce. Musíme se rozhodnout, zda plynový řád budeme provozovat sami nebo převedeme na 

nějakého provozovatele nebo dáme provozovateli do nájmu.  

Nejprve však musíme schválit nové stanovy, které zastupitelé dostali v předstihu a následně 

bude možno schválit zrušení svazku. 

Schválení Stanov dobrovolného svazku obcí Doubravka 

 výsledek hlasování  pro 5 proti  0 zdrželi se  0 

Schválení zrušení dobrovolného svazku obcí Doubravka  

 výsledek hlasování  pro 5 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 6. 

Hospodaření MŠ a OÚ a schválení uzávěrky MŠ  

Denisa Mojžíšová Pýchová předložila zprávu o hospodaření Mateřské školy Kosořice a OÚ 

Kosořice. Hospodaření MŠ s výsledkem + 2956,63 Kč - doporučení celou částku převést do 

rezervního fondu MŠ. Z jednání finanční komise dále vzešla připomínka ředitelky na 

provedení II. etapy úprav v budově MŠ. Zápis dětí do MŠ proběhne v měsíci květnu 2014.  

Schválení účetní závěrky MŠ za rok 2013  

 výsledek hlasování pro  5 proti  0 zdrželi se  0  

Schválení převodu výsledku hospodaření do rezervního fondu  

 výsledek hlasování pro  5 proti  0 zdrželi se  0   

 

Hospodaření OÚ Kosořice 

Obec v roce 2013 hospodařila se ztrátou 3 074 013,63 Kč. Důvod - profinancované akce, na 

které obec obdrží dotační finanční prostředky teprve v roce 2014. 

Účetní závěrka obce bude schvalována po provedeném přezkumu hospodaření.  

OZ bere zatím na vědomí. 
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Zprávu kontrolní komise předložila Marcela Sabolová - provedena kontrola usnesení 

z posledních dvou zasedání. Provedena inventarizace majetku obce k 31.12.2013. 

OZ bere na vědomí.   

 

K bodu 7. 

Schválení smlouvy o dílo s fi MK Profi Hradec Králové 

Smlouva o dílo s fi MK Profi Hradec Králové na vyhotovení zadávací a prováděcí projektové 

dokumentace pro stavbu „Kosořice - ČOV a splašková tlaková kanalizace“ za cenu 192 tis. 

Kč bez DPH.  

Schválení Smlouvy o dílo 

  výsledek hlasování pro  5 proti  0 zdrželi se  0   

 

K bodu 8. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 dotace na ČOV - postupně byla doplňována dokumentace Nyní čekáme, zda dojde ke 

schválení nebo ne.  

 dotace na vybavení OÚ, knihovny a společenského sálu - vydán souhlas se změnou - 

dodatečné vybavení 

 sraz rodáků - další setkání organizátorů - návrhy na pozvánky a řešení dalších podrobností 

realizace setkání - termín konání akce 5.7.2014  

 

K bodu 9. 

Diskuse: 

 Pokorná - při budování kanalizace a ČOV je počítána i kanalizace v Panské ulici?  

 Starosta - ve stavebním povolení není tato lokalita zahrnuta - mají mít vlastní čističky - 

projekt byl již předán na fond  

 Vávra - jednání se zástupcem firmy AZ TRADE, dostavuje zbylé řadové domky. Celý 

soubor se řeší individuálně a rozšíření na náš projekt není možný. Přečerpávací stanice je 

již zbudována, a pokud mají nějaké problémy, musí řešit s vlastníkem. Obec nemůže do 

soukromého majetku nějak zasahovat. Celý projekt 20 rodinných domků byl takto řešen. 

 Starosta - na další stavební práce musí mít firma nové rozhodnutí Odboru vodního 

hospodářství Magistrátu Mladá Boleslav. Obec je připravena na základě dohody 

bezúplatně převzít veřejně přístupné plochy v této lokalitě. Zástupci firmy AZ TRADE 

byly předběžně ústně sděleny podmínky převzetí – zcela dokončené místní komunikace 

s konečným asfaltovým povrchem, účast stavebního dozoru obce při výstavbě 

komunikací, vybudování chodníků dle projektu, vybudování veř. osvětlení a další. 

Veškeré detaily budou projednány OZ při předložení návrhu smlouvy o bezúplatném 

převodu ze strany AZ TRADE. 

 Pokorná, Nytrová - v současné době navážejí velká auta do dřívější stodoly nějaký 

materiál, prý to má být nějaká lisovna textilního odpadu - ničí komunikaci - o jakou firmu 

se jedná a kdo to je? 

 Vávra - jedná se o firmu, která bude zpracovávat přebytky z textilní výroby - nejedná se o 

materiál použitý, znehodnocený. Jednání s majitelem firmy proběhne do konce tohoto 

týdne. Z telefonického rozhovoru místostarosty vyplynulo, že by doprava velkými auty 

měla být 1x za měsíc. Žádný materiál nebude uskladněn venku, jednatel firmy chce 

vybudovat malou lisovnu na textilní materiál. Celý objekt je v soukromém vlastnictví a 

prozatím veškeré aktivity jsou v souladu s územním plánem. Povolení vjezdů na 

staveniště fi AZ TRADE i fi Druhotné suroviny se bude řešit tak, aby bylo vyhověno 

občanům obce. 
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 Darmoš - jsou dvě bytové jednotky a mají pouze 1 popelnici, která jim nestačí, tam kde je 

pouze jeden obyvatel má také 1 popelnici, potřeboval by 2 popelnice, jak toto řešit? 

 Starosta - řídíme se vyhláškou a zákonem o nakládání s odpadem. Některým občanům, 

ale současný stav postačuje - záměr vyhlášky i zákona je, aby občané dostatečně třídili 

odpad. Obec je dostatečně vybavena na třídění odpadu ve sběrném místě.  

 Nytrová -  sekání trávy a údržba zeleně v okolí domku - dosud sekala a udržovala sama - 

v současné době jezdí v okolí velká auta a ničí trávník i osázený pozemek - jak řešit? 

 Vávra - musíme řešit individuálně - hodně občanů si v okolí svého domku obecní 

pozemek udržují sami  - někde seká pan Hradec 

 Darmoš - veřejné osvětlení brzo zapíná a ráno dlouho svítí 

 Starosta – provede nové nastavení soumrakového spínače  

 

K bodu 10. 

Návrh usnesení  
Návrh na usnesení předložil ing. Jan Lener    

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 5 proti 0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:10 hodin. 

  

 

 

 

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

 

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Mojžíšová Pýchová Denisa       

    Sabolová Marcela  

 

 

 

 

 

 

 

   ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


